

Program Structure 项目大纲

<p>Master's Degree The degree has courses for a minimum of 36 credits. It can be divided into two plans: 硕士学位：此学位需要学生至少获得 36 学分。此项目方案可被分为两种：</p>	<p>Plan A is a research-oriented program, and may be one of two types: A 方案是一个以研究为导向的方案，可能是以下两种类型之一：</p> <p>Type A 1 consists of a thesis course with a minimum credit of 36. The program may assign the study of some courses or non-credit courses, but the results should be up to the standard specified by the program. 类型 A1 包括一门学分至少为 36 学分的论文课程。该项目可能需要学习一些课程（包括没有学分的课程），这些课程的最终成绩需要达到项目所规定的标准。</p> <p>Type A 2 consists of a thesis course with a minimum credit of 12, and other coursework with a minimum credit of 12. The total credits for the whole program should be 36 credits minimum 类型 A2 包括一门至少为 12 学分的论文课程，以及总共至少为 12 学分的其他课程。整个项目所应获取至少 36 学分。</p> <p>Plan B is a non-thesis program but requires at least 3 credits and no more than 6 credits for an independent study. The total</p>
--	--

	<p>credits for the whole program should be 36 credits minimum including the independent study. The program requires a Comprehensive Examination.</p> <p>B 方案是非论文方案，但需要完成一门 3 - 6 学分的独立学习。包括独立学习所获得的学分在内，整个课程的总学分要求至少为 36 学分。这个项目方案需要进行一次综合考试。</p>
<p>Doctoral Degree The total number of credits for the whole program should not be less than 72 for those who graduated with a Bachelor's Degree or Graduate Diploma. Those with a Master's Degree or Postgraduate Diploma should attempt a minimum of 48 credits. The degree can be divided into two types:</p> <p>博士项目方案:</p> <p>已经获得本科学位或本科毕业证书的学生需要在整个博士项目中至少获取 72 学分。</p> <p>已经获得硕士学位或硕士毕业证书的学生需要在整个博士项目中至少获取 48 学分。</p> <p>此项目方案可被分为两种:</p>	<p>Type 1 is a research-oriented program which expands academic knowledge into new areas. The program may assign the study of some courses or non-credit courses, but the results should be up to the standard specified by the program.</p> <p>类型一：是一个将学术知识导入新领域的研究导向项目。该计划可能会需要学习一些课程(包括没有学分的课程)，这些课程的最终成绩需要达到项目所规定的标准。</p> <p>Type1.1 For those holding a Master's Degree or equivalent or a Postgraduate Diploma, required to complete a minimum of 48 credits for a thesis.</p> <p>类型 1.1 对于持有硕士学位或同等学历或研究生毕业证书的学生，要求其毕业论文至少获得 48 学分。</p> <p>Type 1.2 For those holding a Bachelor's Degree or equivalent, required to complete a minimum of 72 credits for a thesis. *The</p>

thesis in both Type 1.1 and 1.2 must contain the same quality and standards.

类型 1.2 对于持有学士学位或同等学历的人，要求其毕业论文至少获得 72 学分。

*类型 1.1 和 类型 1.2 的论文必须是同等质量和标准。

Type 2 is a research-oriented program which requires the students to complete a thesis that is highly academically qualified, and there should be coursework.

类型二是一个以研究为导向的项目，要求学生完成一篇高质量的学术论文，并且应该完成课程作业。

Type 2.1 Those holding a Master's Degree or equivalent or a Postgraduate Diploma are required to complete a minimum of 36 credits for a thesis, and study other coursework 12 credits for minimum.

类型 2.1 对于持有硕士学位或同等学历或研究生毕业证书的人，要求其毕业论文至少获得 36 学分，并从其他课程作业中获得总共至少 12 学分。

Type 2.2 those holding a Bachelor's Degree or equivalent are required to complete a minimum of 48 credits for a thesis and study other course work 24 credits for minimum. *The thesis in both Type 2.1 and 2.2 must contain the same quality and standards.

	<p>类型 2.2 对于持有学士学位或同等学历的人，要求在论文一项至少获得 48 学分，并从其他课程作业中获得总共至少 24 学分。</p> <p>*类型 2.1 和 类型 2.2 的论文必须为同等质量和标准。</p>
--	---